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PROTOKÓŁ Nr 56 

z obrad LVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, 

odbytej w dniu 15 września 2022 roku 

 

 

Obrady LVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec odbyły się 15 września 2022 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Ruścu i trwały od godz. 1705 do godz. 1730. 

 

Obradom LVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec przewodniczył Rafał Rabenda – 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec. 

 

O terminie LVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec radni zostali powiadomieni na piśmie wraz  

z porządkiem obrad, projektami uchwał, które były przedmiotem obrad sesji. 

 

Ustawowy komplet Rady Gminy Rusiec – 15 radnych 

Obecnych na LVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec – 13 radnych 

 

Obecni Radni Rady Gminy Rusiec na LVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec: 

  

1. Bartosik Malwina 

2. Bogusławski Bogumił 

3. Bieniek Radosław 

4. Ciężka Aneta 

5. Cywiński Andrzej 

6. Dziedzic Robert 

7. Kozieł Wojciech 

8. Rabenda Rafał 

9. Skrzydlewski Paweł 

10. Szczepanik Józef 

11. Szymczak Paweł 

12. Wilczyński Jacek 

13. Wlaźlak Mirosław 

 

Nieobecni: 

1. Chwastowski Adam 

2. Foręc Wojciech 
/lista obecności radnych, stanowi załącznik do protokołu/ 

 

W obradach LVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Rusiec Damian Szczytowski 

2. Radni Rady Gminy Rusiec 

3. Skarbnik Gminy Rusiec Aleksandra Bartkowiak 

4. Urbanista Gabriel Ferliński 

 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad LVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda dokonał otwarcia obrad LVI Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, wypowiadając formułę „otwieram LVI Sesję Nadzwyczajną 

Rady Gminy Rusiec, zwołaną na dzień 15 września 2022 r. na godz. 1600”.  

 

Punkt 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji. 

Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad z uwagi na obecność 13 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 
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Punkt 3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda Czy są wnioski do porządku obrad? 

Brak  

 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poprosił o wprowadzenie do porządku LVI Sesji Nadzwyczajnej: 

W punkcie 6 projektu uchwały sprawie zmiany w budżecie Gminy Rusiec na 2022 r. Kolejne punkty 

analogicznie przesuną swoją kolejność o jeden. 

Czy są pytania, uwagi do proponowanej zmiany? 

Brak 

 

Czy radni zgłaszają wnioski do porządku obrad? 

Brak 

 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda W związku z brakiem pytań proszę o przegłosowanie wprowadzenia 

zmiany do porządku obrad: 

Kto z Państwa radnych jest:    „ZA” – 13 radnych   Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, 

Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik 

Józef, Szymczak Paweł, Wlaźlak Mirosław, Wilczyński Jacek 

„PRZECIW” – 0 radnych   

WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

W związku z powyższym głosowaniem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Czy są pytania do przedstawionego całego porządku obrad po zmianach? 

Brak 

Proszę o przegłosowanie całego porządku obrad po zmianach. 

Kto z Państwa radnych jest: „ZA” – 13 radnych   Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, 

Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik 

Józef, Szymczak Paweł, Wlaźlak Mirosław, Wilczyński Jacek 

„PRZECIW” – 0 radnych                  „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych   

W związku z powyższym głosowaniem, porządek obrad LVI Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty 

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad LV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, która 

odbyła się 16 sierpnia 2022 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda wyjaśnił, iż materiały z sesji wraz z protokołem 

były do wglądu w biurze Rady, w związku z czym zapytał czy są pytania lub uwagi do protokołu.  

Brak 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Gminy Rusiec poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych   Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wlaźlak Mirosław, Wilczyński Jacek  
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

 

wobec powyższego głosowania protokół z LV Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 
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Punkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Łódzkiego z dnia 19 sierpnia 2022 r., znak: PNIK-I.4131.831.2022.  

 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Radny RGR Wojciech Kozieł przed podjęciem, czy niepodjęciem tej uchwały mam dwie prośby – do 

Przewodniczącego, żeby przedstawił nieprawidłowości jakie zauważył Wojewoda w tym planie i do 

wójta lub do pani skarbnik, nie ma znaczenia, czy były pieniążki wypłacone firmie, która to 

sporządzała i o jakich pieniążkach mówimy. Gdyż dochodzimy do sporu w Sądzie 

Administracyjnym, i żebyśmy wiedzieli o czym mówimy, i żeby mieszkańcy też wiedzieli o czym 

mówimy i o co walczymy. 

Wójt GR Damian Szczytowski kwota za wykonanie planu była zapłacona 78.720,00 zł. 

39.360,00zł jedna rata i druga rata jeszcze nie została wypłacona. Tak naprawdę mamy zapłacone 

39.360,00zł. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda rozumiem, że satysfakcjonuje pana odpowiedź? 

Radny RGR Wojciech Kozieł tak. 

Radny RGR Wojciech Kozieł odczytał rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Łódzkiego z dnia                 

19 sierpnia 2022 r., znak: PNIK-I.4131.831.2022. 

Jest to całość rozstrzygnięcia nadzorczego. Czy są pytania? 

Radny RGR Wojciech Kozieł dziękuję panu Przewodniczącemu za obszerne  i dokładne 

przedstawienie materiałów, z którego wynika, że winy za  podjęcie uchwały nie ponosi Rada Gminy, 

gdyż są to błędy techniczne zrobione przez wykonawcę. 

Wójt GR Damian Szczytowski Chciałem przeprosić za wprowadzenie w błąd. Jednak zapłaciliśmy 

całą kwotę 78.720,00zł. Powiedziałem, że było rozdzielone, ale zapłaciliśmy całość, dlatego też 

wnoszę, aby podjąć uchwałę w sprawie wniesienia skargi. 

 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 12 radnych 
Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Kozieł Wojciech, 

Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wlaźlak Mirosław, Wilczyński Jacek 

„PRZECIW” – 1 radny   Ciężka Aneta 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LVI/383/2022 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 15 września 2022 roku 

w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Łódzkiego  

                  z dnia 19 sierpnia 2022 r., znak: PNIK-I.4131.831.2022.  

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

Punkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2022. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Skarbnik GR Aleksandra Bartkowiak zmiany w uchwale budżetowej dotyczą dochodów, wydatków, 

wydatków majątkowych. Wprowadzona jest subwencja oświatowa z przeznaczeniem na 

wynagrodzenia dla nauczycieli. W wydatkach majątkowych główna zmiana, a właściwie jedyna to 
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zmiana  polegająca na przeniesieniu kwoty pomiędzy rozdziałami, między dwoma inwestycjami z 

drogi wewnętrznej w Dąbrowie Rusieckiej na drogę gminną w Mierzynowie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Kozieł 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wlaźlak Mirosław, Wilczyński Jacek 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LVI/384/2022 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 15 września 2022 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2022. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

Punkt 7. Wolne wnioski i zapytania.  

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda zwrócił się z zapytaniem czy są wolne wnioski                             

i zapytania. 

Brak 

 

Punkt 8. Sprawy różne.  

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda zwrócił się z zapytaniem czy są sprawy różne.                             

i zapytania. 

Brak 

 

Punkt 9. Zakończenie obrad LVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda podziękował Radzie Gminy Rusiec, Wójtowi 

Gminy oraz pracownikom Urzędu Gminy za uczestnictwo w obradach LVI Sesji Nadzwyczajnej 

Rady Gminy Rusiec i dokonał jej zamknięcia. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokół sporządziła:  

 Monika Pawlak 


